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V E R S LAG 

van de Algemene Ledenvergadering van 24 september 1988, gehouden 

te Sittard, in gemeenschapshuis "Limbrichterveld", gelegen aan de 

Eisenhowerstraat 724. 


1.0PENING 

Om 13.\5 uur opent de voorzitter de vergadering. Hij heet de ver

tegenwoordigers van de aangesloten verenigingen welkom, moet ech

ter constateren dat ruim tien verenigingen niet present zijn. Geen 

bericht is ontvangen van Schaesberg, Schador, Arx, Cayer, Poster

toren en Attaque. Hij hoopt dat deze alsnog zullen komen. Verder 

deelt hij mee 6at het bestuurslid W.Wijsen wat later komen zal. 

Hij spreekt zijn waardering uit voor de heer H.Temmink, de kamp 

oen van Limburg. Naast zijn schaakbezigheden is de heer Temmink 

ook nog bestuurslid van de Li.S.B. en heeft hij de zorg voor de 

training. 

V~~r de K.O.-competitie zijn 17 aanmeldingen; de voorzitter had er 

graag wat meer gezien. 

Er is een wedstrijd tegen Belgie op komst, het is de bedoeling dat 

dit een jaarlijks terugkerend evenement zal worden. 

In het afgelopen schaakjaar is de s.v.Cebusta van het schaaktoneel 

verdwenen," s.v.E.V.D.E.Z. is tot de bond toegetreden, zodat het 

aantal verenigingen gelijk is gebleven. Ook het ledenaantal schom

melt tussen de 1400 en 1500, de 1500-grens schijnt moeilijk pas

seerbaar te zijn. 


2. INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN 
Berichten van verhindering zijn binn"engekomen van de verenigingen 
Kerkrade, De Witte Dame, EVDEZ, Fortuna, Leudal, Het Kasteel en 
't Pionneke. 

Ook de KNSB-vertegenwoordiger heeft zowel schriftelijk als telefo
nisch meegedeela dat hij helaas niet in staat is de vergadering te 
bezoeken. 

3.VERSLAG ALGEMENE VERGADERING VAN 4 MEl 1988 
De heer Cuppen vraagt n.a.v. zijn genotuleerde opmerking bij punt 
7,blz.6, waarom er geen afdeling in de 1e en 2e klasse is, waarin 
men cp de clubavond speelt. De heer Borghouts antwoordt dat hij 
geen enkele reactie op de suggestie van de heer Cuppen ontvangen 
heeft • . 
Hierna worden de notulen goedgekeurd, de voorzitter dankt de 

samensteller ervan. 


4.JAARVERSLAG SECRETARIS 

s.v.De Juiste Zet merkt op dat bij punt 6 het ledenaantal van de 

vereniging onjuist vermeld IS. 

De secretaris zal het controleren. 

Bij punt 5 had men graag het aantal geslaagde/niet-geslaagde kan

didaten vermeld gezien. 


5.FINANCIEN 

a.Jaarversla meester 

De heer Acampo vraagt naar de kostenpost "ratinglijst". Ook 

wil hij weten of de lijsten nog komen. 

De ~oorzitter zegt dat f.750,-- betaald moeten worden om de rating 

te _aten uitrekenen. 
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De ratinglijsten moeten van de RNSB komen, ze zijn daar te bestel

len voor f.5,--. 


5b.Verslaq kascontrolecommissie 

De voorzitter leest het verslag voor van de kascontrolecommissie. 

De verenigingen Gess en Brunssum in de personen van de heren Soons 

en Schoenmakers hebben de boeken en besc~iden van de penningmees

ter gecontroleerd en in orde bevonden. De commissie stelt voor de 

penningmeester decharge te verlenen. 

Vergadering akkoord (applaus). 


5c. Verkiezing kascontrolecommissie 

De verenigingen Brunssum en Voerendaal worden voorgedragen v~~r de 

nieuwe kascontrolecommissie. 

Vergadering akkoord. 

Aan 't Pionneke zal gevraagd worden om als reserve op te treden. 


5d. Begroting 1988 - 1989 

De penningmeester deelt mee dat de post "Drukwerken etc." met 

f.200,-- verhoogd is. In het vervolg wil men de ledenlijsten, die 

de KNSB niet naar de verenigingen zendt, zelf doorsturen. 

De post "Zaalhuur" bij de Persoonlijke Kampioenschappen is ver

hoogd, omdat de Oranjerie in Roermond aanmerkelijk duurder is dan 

zalen in andere gemeenten . , 

De post "Jeugdtraining" is aanmerkelijk hoger, omdat de RNSB 

minder bijdraagt in de kosten. 

De post v~~r het "Huttontoernooi" is verlaagd, een bedrag werd 

overgeheveld naar de voorronden van de persoonlijke jeugdkampioen

schappen. 

Hij merkt op dat het voordelig saldo van f.740,-- maar eenmalig 

is. Als de verhoging van de contributieafdracht in zijn geheel is 

doorgevoerd, va It dit bedrag weer weg. 


De heer Van Gils vraagt of het nodig is een eigen bijdrage te vra

gen v~~r het Huttontoernooi. 

De voorzitter antwoordt dat de kosten nogal op kunnen lopen, voor

al als het toernooi een eind uit de buurt is. De verhouding met 

andere zaken raakt dan zoek. Er moeten dan beslissingen genomen 

worden, die men liever niet zou nemen. 


Hierna wordt de begroting door de vergadering aangenomen. 


6.REGLEMENTEN 

~a. Reglement persoonlijke kampioenschappen jeugd. 


~De heer Van der Grlnten wil erop wi)zen dat de leeftijdscatego
rieen zijn aangepast aan de KNSB-normen. In het verleden waren er 
maar twee categorieen . 
De finale zal dit jaar door GESS worden georganiseerd van 27 tim 
30 december. 
De Tegelse s.v. wijst op de artikelen 8 en 14 en vraagt naar de 
bedoeling van het verschil in speelduur. 
De heer Van der Grinten merkt op dat in de finale het spelerspeil 
van iets hoger gehalte is. Oat vraagt meer bedenktijd. 
De heer Schaffhausen vraagt naar de notatieplicht in de finale. 
De heer Van der Grinten wil aIleen in uiterste tijdnood niet laten 
noteren. 
De voorzitter wijst op het reglement voor partijen die versneld 
worden beeindigd. 
Hierna wordt het voorstel ongewijzigd aangenomen. 
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6b. Reglement jeugdclubcompetitie 
Heer Van der Grinten deelt mee dat -de leeftijden zijn aangepast 
aan de KNSB. Er is geen categorie E opgenomen om versnippering te 
voorkomen. Het ligt weI in de bedoeling voor deze categorie een 
eendagstoernooi te organiseren op een van de laatste dagen. Be
richt hierover voIgt. 
Hij wijst op een fout in art.13.: achter het woord "zich" moet 
"terug" worden ingevoegd. 
Over de competitie van het lopende jaar wil hij meedelen dat de 
inschrijving niet vlot verloopt. Mogelijkheid tot inschrijven is 
er nog tot vrijdag 30 september. 
De heer Houben (Tegelse s.v.) wil aan art.4 een 2e lid toevoegen: 
een speIer uit een hogere categorie mag meespelen in een lagere. 
De teams zijn dan makkelijker samen te stellen, vindt hij. Hij wil 
het toelichten: Tegelen heeft by. voor categorie B zes spelers. 
Een team bestaat uit 4 spelers. Wat kan hij doen met de overige 
tweet Hij zoekt hiervoor een oplossing. 
De heer Van Gils vindt terugzetten verwerpelijk, waarom niet ~ 

andersomt 
De heer Cuppen (Blerick) kan zich het probleem van Tegelen inden
ken. Je had een prima team. Als er nu een speler de leeftijdsgrens 
overschrijdt, levert dat problemen op, vooral bij kleinere vereni
gingen. Hij wil hier wel eens over nadenken, maar niet meteen een 
beslissing nemen. 
De heer Duurvoort (Brunssum) ziet een oudere jongen in een jon
gere categorie als competitie-vervalsing. Wellicht is een 
"overschotje" te combineren met iets dergelijks uit een andere 
vereniging. 
Heer Van der Werf (GESS) vraagt zich af hoe het zit met de club
competitie en de leeftijdgroepen. 
De voorzitter deelt mee dat ook het bestuur niet onverdeeld geluk
kig is met de andere indeling. Men heeft zich er omwille van de 
eenvormi~heid maar bij neergelegd. Categorie D en E kunnen voorlo
pig in een groep tot 13 jaar samengaan. Een E-team dat in D kam
pioen wordt, kan landelijk in E spelen. 
Iedereen is het erover eens dat er in de toekomst nog de nodige 
problemen zullen komen. 
De heer Cuppen stelt voor het reglem,ent te accepteren, in de loop 
van het jaar de problemen in kaart te brengen, deze op te lossen 
v~~r wat betreft de Li.S.B. en deze door te spelen naar de KNSB. 
De heer Hoeben wil aansluiten bij het idee van de heer Cuppen en 
zal zijn voorstel op dit moment intrekken. Ook het idee van de 
heer zwakhalen om een open categorie van 12 tot 20 jaar in te voe
ren, krijgt geen steun van de vergadering. De problemen worden d. 
alleen maar groter. 
De vergadering gaat hierna akkoord mee het reglement jeugdcompeti
tie LiSB, maar wenst wel de mogelijkheid open te houden er later 
op terug te komen. 

7. BONDSRAADVERGADERING K.N.S.B. 

De voorzitter ziet, financieel gezien, weinig punten om hier te 

bespreken. De vorig voorgestelde contributieverhoging is nu aan

vaard. 

De heer Wijsen - inmiddels gearriveerd en welkom geheten - kan nog 

niets meedelen over de AVRO-schaakcursus. Van KNSB-zijde zijn nog 

geen mededelingen gedaan. 

De heer Cuppen deelt mee dat er uitvoerig gesproken is over de 

jeugd en de opleiding. Er wordt nagedacht over de nieuwe methode. 

Er zijn twee stromingen: De stroming Van Wijgerden (veel diagram

men, 	 veel praktijkschaak) en de stroming Withuis (meer 
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theorie, diploma's, examen). Er is een duidelijke trend naar de 
richting Van Wijgerden. 
De voorzitter meent ook dat de KNSB duidelijk steun heeft gegeven 
aan Van Wijgerden, maar het was niet de bedoeling het oude af te 
schaffen. Wel ligt het in de bedoeling Van Wijgerden op den duur 
algemeen in te voeren. 

8. BONDSCOMPETITIES EN PRIJSUITREIKING 
Wat de schaakagenda betreft zegt de heer Jeuken dat hij er prlJs 
op stelt, dat Alles schriftelijk aan hem wordt doorgegeven. Dan 
kan het correct in de Nieuwsbrief komen. 
De heer Borghouts vraagt om toch vooral evenementen tijdig door te 
geven. Ook vraagt hij om de namen en adressen van de teamleiders 
die niet correct vermeld zijn in het Jaarboekje, schriftelijk aan 
hem door te geven. 
De heer Borghouts wil nogmaals benadrukken dat het belangrijk is 
dat de uitslagen worden doorgebeld, dat de uitslagenformulieren 
tijdig verzonden worden. Ook de KNSB-teams zouden zich hieraan 
behoren te houden. 

Wat de prijsuitreiking voor de KO-beker betreft, merkt de voorzit 

ter op dat Schaesberg niet aanwezig is. De beker staat nog in de 

bekerkast van GESS, dus deze prijs wordt later aan Schaesberg uit 

gereikt. 

2e prijs Reuver 

3e prijs Venlo II en Gess 


Loting KO-beker: 

Landgraaf De Juiste Zet II 

Blerick II Horst 

Reuver Tegelen II 

Tegelen I EVDEZ 

GESS Voe rendaal I 

DSC II Schaesberg I 

Venlo I Heerlen 

Blerick I Postertoren 

Schaesberg 11- Venlo II 

Voerendaal 11- Brunssum 

Hoensbr.M.E. - DJC I 

De Juiste Z vrij. 


De heer Borghouts deelt mee dat de verenlglngen nog bericht zullen 

ontvangen. Hij zou graag op korte termijn de adressen van de team

leiders en de spelers hebben. 


De voorzitter zegt dat alle verenigingen bericht ontvangen hebben 

over de verkorte cursus wedstrijdleider. Op 5 oktober gaat deze 

van start. Tot 1 oktober is er gelegenheid zich aan te melden bij 

oe secretaris. 


9.BESTUURSVERKIEZING 


De heren Hendriks, Jeuken, Borghouts en Temmink zijn aftredend en 

herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten. 

Alle aftredende bestuursleden worden bij acc\amatie herkozen. 

De voorzitter dankt voor het in hen gestelde vertrouwen en weet 

dat ieder bestuurslid zich zal inzetten voor de Li.S.B. 
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10. RONDVRAAG 
De heer Van Gils vraagt of, nu de heer Wijsen aanwezig is, het 
mogelijk is het aantal geslaagden mee te delen bij punt 5 van het 
Jaarverslag van de seeretaris. 
De heer Wijsen weet het niet nauwkeurig, maar het aantal gezakten 
v~~r het pionnendiploma was 7%, voor torendiploma 11 1/2% en v~~r 
het koningsdiploma ongeveer 8%. 
De heer Van Gils zou in het vervolg de juiste eijfers graag in het 
jaarverslag vermeld zien. 

De heer De Raad vraagt naar de eontributie voor dubbel- en huis
genootleden. ~ 


De voorzitter deelt ~ dat dubbelleden 40% van de normale eontri 

butie moeten beta len en de huisgenootleden de gewone eontributie 

minus f.7,--. 


De heer Jeuken wil de gele Jaarboekjes kwijt. Hij verzoekt om bij 

niet versehijnen ter vergadering, met een andere vereniging af te 

spreken de boekjes mee te nemen. 


De heer Van der Grinten zegt dat insehrijving voor de jeugdelub

eompetitie mogelijk is tot 30 september. Daarna wordt de indeling 

bekend gemaakt. 

Het Hutton-toernooi is op 29 oktober in Groningen. Limburg is van 

de partij, de groep vertrekt vrijdag tevoren al. Er is v~~r gratis 

logies gezorgd. 


Heer Temmink deelt mee dat zondag 2 oktober tegen 

Rheinland-Westfalen wordt gespeeld aan 12 borden. De wedstrijd 

vindt in Roermond plaats. 


11. SLUITING 

Niets meer aan de orde zijnde, dankt de voorzitter de aanwezige 

verenigingen voor hun komst. Het aantal niet gekomen verenigingen 

is ongekend hoog, hij hoopt dat dat eenmalig zijn zal. 

Hij wenst alle aanwezigen wel thuis en sluit om 15.10 uur de ver

gadering. 


De samensteller, 

A.van der Sande, seer. 
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